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معاوناولرئیسجمهور:
سیاست های اقتصاد مقاومتی

در بودجه 94 و برنامه ششم توسعه 
جلوه گر خواهد شد

معاوناولرئیسجمهورگفت:دولتسیاستهایاقتصاد
مقاومتیرادنبالمیکندونموداینسیاستهادربودجه94

وبرنامهششمتوسعهجلوهگرخواهدشد.
به گزارش ایس��نا اس��حاق جهانگیری طی سخنانی در مجتمع 
تحقیقاتی شهدای جهاد دانشگاهی با بیان این که تحریم های ظالمانه 
بخش های اصلی اقتصاد کشور مثل نفت و بانک ها را هدف قرار داده 
است، اظهار کرد: در کنار آن برخی مدیریت های نادرست در بخش های 
اقتصادی منجر ش��د که اقتصاد کشور دچار مشکل شود و فشارهای 

زیادی بر مردم تحمیل شود.
وی افزود: ما در کنار مقابله با تحریم ها تلاش کردیم اقتصاد کشور 
را به مس��یر خود باز گردانیم. ما هم به دنبال کنترل ش��اخصه های 
اقتصادی، هم به دنبال فعال کردن تولید در کش��ور و هم به دنبال 

جهت گیری های درازمدت در اقتصاد هستیم.
وی خاطرنشان کرد: با دستور رئیس جمهور تصویب شده است که 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی تشکیل شود تا این سازمان هم برای 
کشور برنامه ریزی کند و هم بر سیاست ها نظارت داشته باشد. ما هم 
به دنبال برنامه های کوتاه مدت و هم برنامه های بلند مدت هس��تیم 
البته در این زمینه سیاست های اقتصاد مقاومتی به کمک دولت آمد. 
مجموعه این سیاست ها می تواند اقتصاد ایران را شکوفا کند و نباید با 
سیاست های اقتصاد مقاومتی برخوردی احساسی و شعارگونه داشت. 
این سیاست ها باید به برنامه های اجرایی و عملیاتی تبدیل شود. در 
زیرمجموعه های دولت جلس��ات متعددی برای عملیاتی ش��دن این 

سیاست ها تشکیل شده است.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه با بیان این که در سیاست های 
اقتصاد مقاومتی تکیه بر ظرفیت های درونی و همچنین نگاه برون نگر 
مورد تاکید است، خاطرنشان کرد: این سیاست ها تاکید می کند که 
ما باید از دس��تاوردها و سرمایه های دنیا استفاده کرده و محصولات 
خود را نیز صادر کنیم. این سیاس��ت ها می تواند اقتصاد کشور را در 

برابر تهدیدها مقاوم کند.
جهانگیری در ادامه تاکید کرد: دولت سیاست های اقتصاد مقاومتی 
را دنبال می کند و نمود این سیاست ها در بودجه 94 و برنامه ششم 
توسعه جلوه گر خواهد شد. در برنامه ششم توسعه تلاش می شود یک 
برنامه مس��اله محور و جامع طراحی شود. کشور اکنون با مشکلاتی 
مثل اش��تغال، کمبود آب یا مشکلات محیط زیست مواجه است که 

در برنامه ششم به این مشکلات رسیدگی می شود.
رادار 2۵00کیلومتری »سپهر«

 رونمایی و باموفقیت آزمایش شد 
فازاولراداربردبلندسپهردریکقطاعباحضورفرمانده
ق�رارگاهپدافندهواییخاتمالانبیا)ص(باموفقیتتس�تو

ارزیابیشد.
ف��از اول رادار برد بلند س��پهر در یک قط��اع با حضور امیر فرزاد 
اسماعیلی فرمانده قرارگاه پدافند هوایی و امیر شهرام معاون اجرایی 
قرارگاه و جمعی از نخبگان، طراحان و مس��ئولین در مدار عملیاتی 

شبکه یکپارچه پدافند هوایی کشوربا موفقیت تست و ارزیابی شد.
امیر ش��هرام معاون اجرایی و سخنگوی قرارگاه پدافند هوایی در 
حاش��یه این مراس��م گفت: به لطف خداوند متعال و همت و تلاش 
جوانان متخصص در قرارگاه پدافند هوایی همانگونه که وعده ش��ده 
ب��ود رادار کیهانی س��پهر با بردی بی��ش از 2500کیلومتر به عنوان 
مکمل رادارهای مراقبتی و کنترلی حوزه کش��ف و به منظور اجرای 
اصل پدافند در عمق پس از انجام تست های موفقیت آمیز سر انجام 
در یک قطاع با موفقیت کامل ارزیابی شد و برای اولین بار اطلاعات 
دریافت��ی آن جهت بهره برداری در ش��بکه یکپارچه قرارگاه پدافند 

هوایی با موفقیت مورد استفاده قرار گرفت.
مع��اون اجرایی قرارگاه پدافند هوایی در تش��ریح ویژگیهای این 
رادار گفت: این رادار یک رادار برد بلند است که اهداف رادار گریز با 
سطح مقطع بسیار پایین را کشف و قابلیت شناسایی تمامی اهداف 
در ارتفاع پست، ارتفاع متوسط و ارتفاع بالا را دارد و اهداف ریز پرنده، 
موشکهای بالستیک و نیمه بالستیک و نیز موشکهای کروز به راحتی 

توسط این رادار کشف وشناسایی می شوند.
سردار سلامی: ایران منطقه ای

در حال تبدیل به ایران جهانی است
دش�منمیخواس�تازراهدوروباریموتکنترل،اوضاع
منطقهمارادچارچالشنماید؛امااستراتژیهایایران،دشمن

رادرمنطقهدسترسماقرارداد.
سردار سلامی در چهارمین همایش مسئولان و هادیان سیاسی 
نیروه��ای مس��لح گفت: امروز انقلاب اس��لامی ای��ران در موقعیتی 
اس��تثنایی، نصرت یافته، غالب، مقتدر و عزیز در محیط منطقه ای و 
جهانی قرار دارد. جانشین فرماندهی کل سپاه در ادامه افزود: با اتفاقات 
مهمی که در سالیان اخیر روی داده، موازنه قدرت به نفع جمهوری 
اسلامی تغییر یافته است. به گزارش سایت بصیرت وی همچنین در 
بخش دیگری از س��خنان خود گفت: دش��من می خواست با تحریم 
اقتصادی، جامعه ایران را فلج کند، با انزوای سیاسی نفوذ منطقه ای 
ما را کاهش دهد و با فتنه های داخلی، انرژی های جامعه و نظام را از 
میان ببرد؛ اما انقلاب اسلامی ایران با نیت خوانی استراتژیک، دشمن 
را وادار به شکست کرد. وی تأکید کرد: امروز ایران منطقه ای در حال 

تبدیل شدن به ایران جهانی است.
س��ردار سلامی در ادامه گفت: دشمن می خواست از راه دور و با 
ریموت کنترل، اوضاع منطقه ما را دچار چالش نماید؛ اما استراتژی های 
ایران، دش��من را در منطقه دسترس ما قرار داد و دشمن وقتی وارد 
منطقه عملیاتی ما شد، نقاط ضعف هایش بیشتر آشکار شد. انقلاب 
اسلامی با ایجاد تنوع و گسترش در موضوعات مختلف، باعث شد دامنه 
استراتژی های عملیاتی دشمن محدود شود و امروز شاهدیم که اگرچه 
دشمن، فیزیک قدرت زیادی دارد؛ اما امکان استفاده از آن را ندارد.

معاونسازمانبیمهسلامت:
پرداخت صورت حساب پزشکان بیمه سلامت

به روز شد
معاونتوسعهومنابعسازمانبیمهسلامتازبهروزشدن
پرداختصورتحسابپزش�کانوموسساتدرمانیطرف

قراردادبابیمهسلامتدرسطحکشورخبرداد.
»پهبد شبانان« در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در مشهد افزود: در 
حال حاضر 43 هزار موسسه درمانی و پزشکی در سطح کشور با بیمه 
سلامت قرارداد دارند که شامل پزشکان، داروخانه ها، بیمارستان ها و 

سایر مراکز درمانی و تشخیصی هستند.
وی با اش��اره به اینکه تمام بیمارستان  های دولتی کشور طرف 
قرارداد با بیمه س��لامت هس��تند، اظهار کرد: همچنین حدود 20 
درصد بیمارستان های خصوصی تهران و 70 درصد بیمارستان های 
خصوصی دیگر اس��تان های کشور با بیمه سلامت قرارداد همکاری 

دارند.
معاون سازمان بیمه سلامت، بدهی های معوقه و تاخیر طولانی در 
پرداخت صورت حساب موسسات درمانی طرف قرارداد با سازمان های 
بیمه گر را از چالش های مهم حوزه سلامت در سال های گذشته عنوان 
و بیان کرد: خوشبختانه با تدابیر اندیشیده شده، این مشکل در سطح 

کشور رفع شده است.
وی گفت: بر همین اساس، پرداخت صورت حساب از زمان تحویل 
اسناد پزشکی، یک ماه تا 45 روز طول می کشد که قانون نیز همین 

زمان را برای بررسی اسناد پیش بینی کرده است.
به گفته ش��بانان، حدود 40 میلیون نفر از جمعیت کش��ور زیر 

پوشش خدمات حمایتی و درمانی بیمه سلامت هستند.

رئیسدیوانعدالتاداری:
حکومت با افرادی که حریم دین 

و محرمات الهی را می شکنند برخورد می کند
رئیسدیوانعدال�تاداریگفت:اجرایامربهمعروف
ونه�یازمنک�رمرات�بداردومرحلهبرخ�وردفیزیکیبا
افرادیکهحریمدینومحرماتالهیرامیشکنند،برعهده

حکومتاست.
حجت الاسلام والمسلمین منتظری اضافه کرد: کسی حق ندارد 
به اسم امر به معروف و نهی از منکر با مردم برخورد فیزیکی کند. 
حجت الاس��لام والمسلمین منتظری در جلس��ه دیروز هیئت 
عمومی دیوان ضمن تقدیر از مجلس ش��ورای اس��لامی به خاطر 
اهتمامش در قانونی کردن اصل امر به معروف و نهی از منکر اظهار 
داشت: متاسفانه به رغم اینکه بیش از 35سال از انقلاب شکوهمند 
اس��لامی ایران می گذرد، این فریضه الهی که اصل هش��تم قانون 

اساسی هم بر آن تاکید دارد، معطل مانده و اجرایی نشده است.
وی افزود: براساس روایات، امر به معروف و نهی از منکر از جمله 
فرایضی است که اگر احیا شود، سایر فرایض الهی هم اقامه خواهد 
شد، به عبارت دیگر اقامه فرائض الهی بر اقامه فریضه امر به معروف 

و نهی از منکر مبتنی است.
رئیس دی��وان عدالت اداری ضمن اظه��ار گلایه از دولت های 
پیشین در قانونی کردن این اصل مهم، خاطرنشان کرد: در دولت 
اصلاحات به عنوان همکار ستاد امر به معروف و نهی از منکر شاهد 
بودم متنی به عنوان لایحه قانونی امر به معروف و نهی از منکر  به 

دولت ارائه شد که دولت آن را بایگانی کرد.
حجت الاس��لام والمس��لمین منتظری اضافه کرد: خوشبختانه 
مجلس اخیرا به صورت طرحی این موضوع را در دستور کار قرار داده 
است ولی متاسفانه شاهدیم که همزمان برخی رسانه های خارجی و 
اذناب داخلی آنان علیه امر به معروف و نهی از منکر جریان سازی 
خ��ود را آغ��از کرده اند و ب��ا رویکرد خاصی حادث��ه جنایتکارانه و 
مشمئزکننده اسیدپاشی در اصفهان را نیز به نحوی به این مسئله 
مرتبط نمودند، با این هدف که ضمن کارش��کنی، چهره آمرین به 
معروف و ناهیان از منکر را در جامعه خشن و هولناک معرفی کنند.
وی گفت: این در حالی است که امر به معروف و نهی از منکر در 
شریعت مقدس اسلام با توجه به همه ابعادش دیده شده و مراتب 
مختلفی برای آن وجود دارد. اس��لام به هیچ وجه اجازه نمی دهد 
کسی بخواهد خودسرانه وارد عرصه برخورد فیزیکی با مردم شود.
رئیس دیوان عدالت اداری با اش��اره به اینکه احیای فریضه امر 
به معروف و نهی از منکر برکات عدیده ای برای جامعه دارد، تاکید 
کرد: در صورتی که این فریضه احیا ش��ود و جامعه به س��مت آن 
حرک��ت کند، آثار و برکات آن جامعه  را رو به اصلاح خواهد برد و 
از این رو، منطقی نیس��ت که در جهت ضربه زدن و تضعیف این 

مهم گام برداریم.
حجت الاس��لام والمس��لمین منتظ��ری با بیان اینک��ه یکی از 
مهم ترین رسالت های حضرت امام حسین)ع( در عاشورا نیز همین 
بود و ایشان فرموده اند که هدفشان احیای فریضه امر به معروف و 
نهی از منکر است، گفت: درسی که امام حسین)ع( به پیروان خود 
می دهد، درس مبارزه با ظلم، گناه، ظالم و احیای امر به معروف و 
نهی از منکر اس��ت، همان چیزی که یکی از نیازهای امروز جامعه 

ما و دنیای اسلام است.
برخلافتاکیدتیمهستهایکشورمان

مذاکرات مسقط محرمانه نبود!
کری به نتانیاهو گزارش داد

بقیهازصفحه3
س��اکی که در جمع خبرنگاران صحبت می ک��رد، در رابطه با 
گ��زارش جدید آژانس و ادعای موسس��ه علوم و امنیت گفت: »به 
محض اینکه آژانس بین المللی انرژی اتمی این مس��ئله را گزارش 
کرد، ما این مس��ئله را با ایران در میان گذاشتیم و این موضوع به 
س��رعت حل شد. ایرانی ها تایید کردند که دیگر به فعالیتی که در 
گزارش آژانس به آن اش��اره ش��ده، ادامه نمی دهن��د و قاعدتا این 

مسئله حل شده است.«
جنیفر س��اکی همچنین در گفت وگو با شبکه خبری سی ان ان 
مدعی شد که اظهارت علیه اسرائیل، مذاکرات هسته ای بین ایران 

و گروه 1+5 را به خطر می اندازد.
ادعایتوافقبرغنیسازی5درصدی

تلویزیون عمان با انتش��ار بیانیه ای مدعی شد که مذاکرات دو 
روزه مقامات ایران، آمریکا و هماهنگ کننده اتحادیه اروپا به توافق 

بر سر غنی سازی 5 درصدی منتهی شده است.
شبکه خبری پرس تی وی نیز پس از پایان دو روز مذاکره وزیران 
خارج��ه ای��ران و آمریکا در عمان، به نق��ل از منابع نزدیک به تیم 
مذاکره کننده ایرانی گزارش داده است که در حال حاضر اصلی ترین 
اختلاف طرفین بر س��ر نحوه لغو تحریم هاس��ت و نه مسئله تعداد 

سانتریفیوژ ها یا میزان غنی سازی ایران.
یک دیپلمات ارشد ایرانی حاضر در مذاکرات نیز در گفت وگو با 
خبرگزاری ژاپنی»کیودو« از »دش��وار« بودن و »پیشرفت کم« در 

مذاکرات هسته ای خبر داد.
همچنین »فرانک والتر اش��تاین  مایر« وزی��ر خارجه آلمان در 
نشست »سیاست خارجی برلین« که به همت »بنیاد کوربر« برگزار 
ش��د، اعلام کرد که در حال حاضر دس��تیابی به توافق هسته ای با 

ایران امری قابل حصول بوده و غیرواقع بینانه نیست.
وی در س��خنان خود ضمن ابراز امیدواری به حصول توافق تا 
موع��د 24 نوامبر گفت که تمدید »توافق موقت« راه حلی را پدید 
نخواهد آورد. وزیر خارجه آلمان افزود: مذاکرات در لحظه مرگ و 

زندگی قرار دارد.
مقامآمریکایی:مذاکراتدوربعدیدرژنو

به گزارش خبرگزاری ها، نش��ریه »هیل« چاپ کنگره آمریکا، 
در گزارش��ی نوش��ت: »بن رودز« معاون مشاور امنیت ملی آمریکا 
در مصاحبه با خبرنگاران در پکن، گفت و گوی دولت واشنگتن با 
ایران در زمینه تمدید احتمالی مذاکرات هسته ای به تاریخی پس 
از مهلت 24 نوامبر را رد کرد و گفت که آمریکا درصدد حفظ تمرکز 

بر بستن شکاف های موجود است.
رودز گفت: »جان کری« وزیر امور خارجه آمریکا که در نظر دارد 
به چین سفر کند، شخصا »باراک اوباما« رئیس جمهور آمریکا را در 
جریان وضعیت مذاکرات هس��ته ای با ایران قرار می دهد و مذاکره 
کنندگان هسته ای نیز پیش از پایان مهلت 24 نوامبر در ماه جاری، 

بار دیگر در ژنو دیدار خواهند داشت.
در شش��مین دور مذاکرات که در وین برگزار ش��د پس از آنکه 
طرفین به این نتیجه رسیدند که حصول توافق جامع هسته ای به 
دلیل اختلافات عمده امکانپذیر نیست این مذاکرات را برای چهار 
ماه دیگر تمدید کردند و سوم آذر ماه زمان پایان این مهلت چهار 

ماهه است.

درمکتب امام

ما زیر چکمه آمریکا برویم، چون ملت ضعیفی هستیم؟! چون دلار 
نداریم؟! آمریکا از انگلیس بدتر، انگلیس از آمریکا بدتر، شوروی از هر 
دو بدتر. همه از هم بدتر؛ همه از هم پلیدتر. اما امروز س��ر و کار ما با 
این خبیثهاست! با آمریکاست. رئیس جمهور آمریکا بداند - بداند این 

معنا را - که منفورترین افراد دنیاست پیش ملت ما.
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منفورترینفرددنیا

رئیسجمهوراحمدیدانشآشتیانیرابهمجلسمعرفیکرد

اعتراض نمایندگان به گزینه  پیشنهادی وزارت علوم
فخرالدی�ناحم�دیدانشآش�تیانیبه
عن�وانگزین�هپیش�نهادیوزارتعلوماز

سویرئیسجمهوربهمجلسمعرفیشد.
روحان��ی روز سه ش��نبه در نام��ه ای به رئیس 
مجلس شورای اسلامی، فخرالدین احمدی دانش 
آش��تیانی را برای اخ��ذ رای اعتماد جهت وزارت 
علوم، تحقیقات و فناوری به مجلس شورای اسلامی 

معرفی کرد.
در نامه معرفی روحانی به مجلس آمده است: 
در اج��رای اص��ل 133 قانون اساس��ی جمهوری 
اسلامی ایران، شرح حال و برنامه جناب آقای دکتر 
فخرالدین احمدی دانش آشتیانی، برای اخذ رای 
اعتماد جهت وزارت علوم، تحقیقات و فناوری به 

مجلس شورای اسلامی معرفی می گردد.
گفتنی اس��ت حین قرائت و اعلام وصول نامه 
معرفی وزیر پیش��نهادی علوم توس��ط حس��ین 
س��بحانی نیا عضو هیئت رئیس��ه مجلس، وکلای 
ملت با صدای بلند )دو دو( اعتراض خود را نسبت 

به این گزینه اعلام کردند.
پ��س از »دو دو« نماین��دگان، محمدحس��ن 
ابوترابی فرد نایب رئیس اول مجلس که در غیاب 
لاریجانی ریاس��ت صحن علنی را بر عهده داشت، 
خطاب به وکلای ملت گفت: مقام معظم رهبری 
توصیه کردند از این واژه )اشاره به دو دو( در صحن 

علنی استفاده نکنید.
اماواگرهایفراوان

درسوابقگزینهپیشنهادی
عضو کمیس��یون آموزش، تحقیقات و فناوری 
مجلس شورای اسلامی س��وابق وزیر پیشنهادی 
علوم را دارای اما و اگرهای فراوان دانست و خواستار 
معرفی گزینه ای شبیه وزیر بهداشت برای وزارت 

علوم شد.
حجت الاس��لام علیرضا سلیمی نماینده مردم 
محلات و دلیجان و عضو کمیسیون آموزش مجلس 
در گفت وگو با فارس، به معرفی وزیر پیش��نهادی 
علوم اشاره کرد و گفت: هنوز سوابق و عملکرد وزیر 
پیش��نهادی برای ما روشن نیست و اما و اگرهای 

فراوانی دارد.
وی اضاف��ه ک��رد: ام��روز این س��ؤال در ذهن 
نماین��دگان وجود دارد که در دوره آقای معین که 
وزیر پیشنهادی معاون بودند چه نقشی در جلوگیری 

از حوادث به وجود آمده در دانشگاه ها داشتند؟
نایب رئیس کمیس��یون امنیت ملی و سیاست 
خارج��ی مجلس ش��ورای اس��لامی نی��ز فتنه را 
خ��ط قرمز مجلس در رأی اعتم��اد دادن به وزیر 

پیشنهادی علوم دانست.
منصور حقیقت پور با اش��اره به معرفی گزینه 
جدید از سوی دولت برای وزارت علوم، تحقیقات 
و فناوری گفت: هنوز ما این گزینه را نمی شناسیم 

و باید نسبت به وی شناخت پیدا کنیم.
نایب رئیس کمیس��یون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه قطعاً 
فتنه برای مجلس خط قرمز است، خاطرنشان کرد: 
وی اگر با فتنه در ارتباط بوده می تواند از فتنه گران 

برائت جوید.
معرفیوزیرازفعالانفتنه
اهانتبهکشورونظاماست

ابوالقاس��م جراره نماینده م��ردم بندرعباس و 
عضو هیئت رئیسه فراکسیون اصولگرایان نیز گفت: 
فعالان فتنه جزو خطوط قرمز نظام هستند و قطعاً 
نباید از آنها در مسئولیت ها استفاده شود، از این رو 

چنین اقدامی اهانت به کشور و نظام است.
وی با اشاره به معرفی وزیر پیشنهادی علوم از 
سوی دولت اظهار داشت: رئیس  جمهور در معرفی 
وزیر پیش��نهادی علوم باید توانمندی علمی فرد 
معرفی ش��ده را مدنظر داشته باشد و وزیر معرفی 
شده باید بتواند اهداف کشور را در راستای توسعه 

علمی دنبال کند.
عضو هیئت رئیس��ه فراکس��یون اصولگرایان 

خاطرنشان کرد: فعالان فتنه جزو خطوط قرمز نظام 
هس��تند و قطعا نباید از این افراد در مسئولیت ها 
اس��تفاده ش��ود، از این رو چنین اقدامی اهانت به 
کشور و نظام است و معرفی وزیر از میان اینگونه 

افراد جزو خطوط قرمز نظام به شمار می رود.
معرفیفردبدونحاشیه
آرزویدستنیافتنی

شورای تبیین مواضع بسیج دانشجویی کشور 
نی��ز با ص��دور نامه ای خطاب ب��ه روحانی با بیان 
اینکه وزیری به دور از حاشیه های سیاسی و بری 
از فعالیت در فتن��ه 88 برای وزارت علوم معرفی 
کنید،  اعلام کرد: گویی معرفی فردی بی حاش��یه 
ب��رای وزارت علوم به آرزویی دس��ت نیافتنی بدل 

شده است.
در ای��ن نامه آمده اس��ت: از ابتدای کار دولت 
یازدهم همواره حاش��یه های متعددی در رابطه با 

وزارت عل��وم همراه بوده اس��ت و مکررا به گوش 
می رس��ید که ای��ن وزارتخانه حس��اس و حیاتی 
که ارتباط مس��تقیم با بدنه نخبگانی کشور دارد، 
تبدی��ل به یک بنگاه چانه زنی برای افرادی خاص 
شده تا به وسیله آن بتوانند سهم خود را از دولت 

حضرتعالی اخذ کنند.
در ادامه این نامه تاکید شده است: مع الاسف 
در طی این مدت معرفی چهره ای علمی و نخبه و 
بدون داشتن حاشیه سیاسی برای این وزارتخانه، 
تنها به آرزویی دس��ت نیافتنی برای جامعه علمی 
کشور تبدیل شده و تاسف والاتر آنجاست که علی 
رغم توصیه های متعدد مقام معظم رهبری مبنی 
بر همکاری قوا با یکدیگر، نامش��خص ماندن وزیر 
برای این وزارتخانه و معرفی چهره های نامناسب 
که گاها حضور فعال در پروژه براندازی جمهوری 
اسلامی در فتنه 88 داشته اند، به معضلی در ارتباط  

مجلس و دولت مبدل شده است.
لزومپرهیزازلجبازیدرمعرفیوزیرعلوم

مس��ئول نهاد نمایندگی رهبری در دانش��گاه 
تهران نیز با بیان اینک��ه لجبازی در معرفی وزیر 
علوم هزینه های دولت و نظام را بالا می برد، گفت: 
هرگونه حاش��یه ای که در وزارت علوم ایجاد شود 

ظلم به نظام، مردم، میهن و انقلاب است.
حجت الاسلام کلانتری مسئول نهاد نمایندگی 
مقام معظم رهبری در دانشگاه تهران در گفت وگو 
با فارس، پیرامون معرفی وزیر پیش��نهادی علوم 
به مجلس توس��ط دولت گف��ت: وزیر علومی که 
از طرف دولت به مجلس پیش��نهاد می شود باید 
فردی دانش��گاهی، قابل قبول برای دانشگاهیان، 
مومن، متعهد به اصول نظام و انقلاب و همچنین 
متعهد به بیانات مقام معظم رهبری مخصوصا در 

حوزه علم، دانش و فناوری باشد.
عضو شورای مرکزی کانون دانشگاهیان با بیان 
اینکه وزیر علوم نباید هیچ گونه حاش��یه سیاسی 
داش��ته باش��د، افزود: فردی که قرار است هدایت 
وزارت علوم را ب��ر عهده بگیرد باید خطوط قرمز 

جمهوری اسلامی را رعایت کرده و از فتنه که یکی 
از مهم ترین خطوط قرمز در نظام است، مبرا باشد.
مس��ئول نهاد نمایندگی مق��ام معظم رهبری 
در دانش��گاه تهران با بیان اینکه دولت باید فردی 
را ب��رای وزارت علوم معرفی کند که مورد اعتماد 
نمایندگان باش��د، گفت: قانون اساسی برای این 
مس��ئله فصل الخطاب ما اس��ت و همه باید به آن 
احترام بگذاریم و آن را قبول داشته باشیم. به نظر 
می رس��د نوعی لجبازی در ح��ال به وجود آمدن 
اس��ت که این لجبازی قطعا هزینه های هم دولت 
و هم نظام را بالا می برد که باید به ش��دت از آن 

پرهیز شود.
مجلسازپاسخهایچیتچیانقانعشد

نمایندگان مجلس ش��ورای اسلامی در جلسه 
علن��ی دیروز خانه ملت س��وال ملی س��ید ناصر 
موس��وی لارگان��ی نماینده فلاورج��ان از حمید 

چیت چیان وزیر نیرو را مورد بحث و بررس��ی قرار 
دادند.

موس��وی لارگانی در این س��وال از وزیر نیرو 
پرس��ید: علت عدم اجرای قان��ون تعیین تکلیف 
چاه های کشاورزی قدیمی فاقد پروانه بهره برداری 
از س��وی وزارت نیرو پ��س از تصویب در مجلس 
ش��ورای اسلامی و تایید ش��ورای نگهبان و علت 
بی توجهی به قانون مصوب از س��وی وزارت نیرو 

چیست؟
موس��وی لارگانی پس از ارائ��ه توضیحاتی از 
س��وی وزیر نیرو، اعلام کرد که از پاسخ های وزیر 
قانع نشده است و درخواست رأی گیری از صحن 

علنی را مطرح کرد.
سپس علی لاریجانی رئیس مجلس قانع شدن 
یا نش��دن از پاسخ های وزیر نیرو را به رأی وکلای 
ملت گذاش��ت که نمایندگان مجلس با 150 رأی 
مواف��ق، 51 رأی مخالف و 2 رأی ممتنع از 216 
نماین��ده حاضر در جلس��ه، اعلام کردن��د که از 

پاسخ های وزیر نیرو قانع شدند.
رسیدگی به سؤال ملی نادر قاضی پور نماینده 
مردم ارومیه در مجلس ش��ورای اس��لامی از علی 
طیب نیا وزیر امور اقتصاد و دارایی نیز در دس��تور 

کار جلسه علنی دیروز  پارلمان قرار داشت.
س��ؤال نماینده ارومیه درباره بازار س��رمایه و 
عملکرد بانک ها بود که طی آن قاضی پور خواستار 

سامان  یافتن بورس شده بود.
نماینده مردم ارومیه طی س��خنانی به تشریح 

علت پرسش سؤال خود از وزیر اقتصاد پرداخت.
طیب نیا نیز پاسخ های خود به سؤال قاضی پور 

را در صحن علنی مجلس بیان کرد.
حجت الاسلام س��ید محمدحسن ابوترابی فرد 
نایب  رئیس اول مجلس ش��ورای اس��لامی که در 
غیاب علی لاریجانی ریاس��ت بخش��ی از جلس��ه 
علن��ی دی��روز خانه مل��ت را برعهده داش��ت از 
نماینده سؤال کننده پرسید که آیا سؤال را به رأی 
نمایندگان می گذارید یا فرصتی می دهید تا وزیر 

امور را سامان دهد.
قاضی پور در پاسخ گفت: من دفعه گذشته نیز 
س��ؤال را به رأی نگذاش��تم البته امروز آقای وزیر 
حرف ها را قبول کرد اما نباید مثل وزیر نفت باشد 

که قول داد اما عمل نکرد.
نماینده ارومیه با بیان اینکه وزیر قول داد که 
بر بورس نظارت و مشکلات را برطرف کند، گفت: 
من نه خطی هس��تم و نه سیاسی، ما می خواهیم 

بازار سرمایه اصلاح شود.
نایب  رئیس مجلس نیز در ادامه از وزیر اقتصاد 
خواست نسبت به دغدغه های نمایندگان حساس 
بوده و تلاش خود را برای اصلاح امور به کار گیرد.

گفتنی است گزارش تحقیق و تفحص از وزارت 
صنع��ت، معدن و تجارت در جلس��ه علنی دیروز 

مجلس شورای اسلامی قرائت شد.
حجت الاسلام س��ید محمدحسن ابوترابی فرد 
پ��س از پایان قرائ��ت گزارش گفت: ب��ا توجه به 
درخواس��ت هیئت تحقیق و تفح��ص گزارش به 

منظور رسیدگی به قوه قضائیه ارسال می شود.
تقدیرنمایندگانازفعالیتهایضرغامی

ضرغ��ام صادقی عضو هیئت رئیس��ه مجلس 
شورای اسلامی در پایان جلسه علنی دیروز بیانیه 
200 نفر از نمایندگان مجلس در تقدیر و تش��کر 
از خدمات عزت الله ضرغامی رئیس پیشین سازمان 
صداوس��یما و همچنین تبریک به محمد سرافراز 

رئیس جدید این سازمان را قرائت کرد.
در بخش��ی از این بیانیه آمده است: از خدمات 
صادقان��ه عزت الله ضرغامی و همکاران گرامی وی 
در طی 10 سال مدیریت دلسوزانه در رسانه ملی 
که توانس��تند در ش��رایط پرفراز و نشیب کشور، 
سیاست های کلان نظام مقدس جمهوری اسلامی و 
منویات مقام معظم انقلاب را به خوبی اعمال نموده 
و در ترویج و نشر معارف اسلامی و آرمان های امام 
راحل و همچنین تعالی فرهنگی و سیاسی کشور 

بکوشند، تشکر و قدردانی می کنیم.
نطقهایمیاندستور

محمد اس��ماعیلی نماینده م��ردم زنجان در 
مجلس شورای اسلامی در نطق میان دستور خود 
گفت: آغوش نظام همیش��ه برای توابین باز بوده 
و هس��ت، اما آیا فتنه گران سال 88 توبه کرده اند 
و در کج��ا این توب��ه صورت گرفته که ملت از آن 

بی خبر است.
جعفر قادری نماینده مردم ش��یراز در مجلس 
ش��ورای اسلامی نیز در نطق پیش از دستور خود 
گفت: بیشتر کشورهای عضو 1+5 در مذاکرات از 
خود اراده ای ندارند و آنهایی هم که اراده ای دارند، 
بنایی برای حل اختلافات با ایران ندارند و نگاه های 
خصمانه خود را به صورت یک طرفه دنبال می کنند.
مهرداد بذر پاش نماینده مردم تهران در مجلس 
ش��ورای اسلامی نیز در نطق میان دستور خود در 
صح��ن علنی مجلس با بیان اینکه مش��کل ما با 
مذاکره نیست بلکه با الگوی حاکم بر مذاکره است 
گفت: مشکل با یک توافق بد است و نه توافق خوب 
که حتما از مس��یر کمک گرفتن از اپوزیس��یون 
خارج نش��ین علیه ملت به دست نمی آید. آیا جان 
 کری هم در مذاکرات می گوید که اگر توافق نکنیم 
جمهوریخواهان در انتخابات پیروز می شوند؟ لااقل 
مانند خود آنان مذاکره کنیم که بعد از شکس��ت 

در انتخابات باز مسیرشان همان بوده که هست.
حسینعلی ش��هریاری نماینده زاهدان نیز در 
نطق خود خاطرنش��ان ک��رد: در چند هفته اخیر 
ش��اهد بودیم ک��ه به خاطر یک اسیدپاش��ی چه 
غوغایی در کش��ور به پا ش��د و قوای سه گانه این 
موضوع را مورد پیگیری قرار دادند، اما یک جلسه 
از سوی هیئت دولت برای پیگیری مسائل امنیتی 
استان سیس��تان و بلوچستان، استانی که طی 6 
ماه گذش��ته و از زمان س��فر رئیس جمهور به آن 
ش��اهد شهادت تعدادی از ش��هروندان خود بوده  

است، نبوده ایم. 

نمایندگانمردمدرگفتوگوباکیهان

هرگونه توافقنامه  احتمالی با ۱+5باید به تصویب مجلس شورای اسلامی برسد
سرویس سیاسی - 

نمایندگانملتدرگفتوگوباکیهانبر
ضرورتتصویبهرگونهتوافقنامهاحتمالی
بیندولتو۱+5درمجلسشورایاسلامی

تاکیدکردند.
علیرض��ا زاکان��ی نماینده ته��ران در مجلس 
ش��ورای اس��لامی در گفت و گو با کیهان اظهار 
داش��ت:  طبق اصول 77 و 125 قانون اساس��ی 
چنین توافقنامه ای حتما باید به تصویب مجلس 

برسد تا قابلیت اجرا داشته باشد.
وی در ادامه و در پاس��خ به این سوال که اگر 
در توافق احتمالی هسته ای خطوط قرمز مجلس 
که در بیانیه 200 نماینده به آنها اشاره شده بود 
مد نظر قرار نگیرد مجلس چه خواهد کرد، گفت: 
حتما نمایندگان ملت منافع ملی و مصالح کشور 

را مد نظر خواهند داشت.
فاطمه آلیا نماینده تهران نیز در گفت و گو با 
کیهان گفت: آنچه از مذاکرات اخیر روشن است 
قطعی نبودن هر گونه توافقی اس��ت ولی توافق 
احتمالی برای کسب وجاهت و قابلیت اجرا باید 

به تصویب نمایندگان برسد.
وی ادام��ه داد: مجلس نه��م قائل به تبعیت 
مح��ض از ولای��ت مطلقه فقیه اس��ت و اگر تیم 
مذاکره کننده از خطوط قرمز مد نظر رهبر معظم 
انقلاب تخطی کند مجلس قطعا در موضوع ورود 

خواهد کرد.
حجت الاسلام سیدمرتضی حسینی نماینده 
قزوین نیز به خبرنگار ما گفت:  با وجود مخفیانه 
بودن مذاکرات اخیر هسته ای هرگونه توافقی باید 
خط��وط قرمز رهبری معظ��م انقلاب را مد نظر 
قرار داده و به تصویب مجلس ش��ورای اسلامی 

نیز برسد.
حجت الاس��لام س��ید علی طاهری نماینده 
گرگان نیز تاکید کرد: دولتی ها می گویند توافقنامه 
نیازی به جلب رای و نظر مجلس ندارد ولی طبق 
قان��ون اساس��ی هرگونه قرارداد رس��می باید به 

تصویب مجلس شورای اسلامی برسد. 
علیرض��ا منظری توکلی نماینده بافت نیز در 
گفت و گو با کیهان اظهار داشت: چنانچه طرف 
آمریکایی اع��لام کرده هر توافقی ب��ا ایران باید 
ب��ه تصویب کنگره برس��د در ایران نیز هر توافق 
احتمالی باید از تصویب مجلس شورای اسلامی 

بگذرد.
خطوطقرمزنمایندگانملت
برایتیممذاکرهکنندههستهای

گفتنی است نمایندگان ملت روز یکشنبه طی  
بیانیه ای درباره مذاکرات هسته ای ضمن ترسیم 
خط��وط قرم��ز از دولت خواس��تند در مذاکره با 
1+5 قدرتمندانه از عزت و اقتدار ایران اس��لامی 
که حاصل 35 سال مقاومت قهرمانانه ملت ایران 

است، دفاع کنند. 
در این بیانیه که در جلسه علنی روز یکشنبه 
مجل��س قرائت ش��د آمده اس��ت: تحریم ها ]ی 
موجود[ اعم از هسته ای و غیرآن بلافاصله پس از 
انجام توافق که رئیس جمهور محترم نیز بارها بر 

آن تأکید کردند باید لغو شود.
در بند دوم این بیانیه با تاکید بر اس��تیفای 
کامل حقوق هس��ته ای ایران آمده اس��ت: ]این 
حقوق[ شامل توس��عه و ارتقای چرخه سوخت 
هس��ته ای در حوزه تأمین و تولید سوخت مورد 
نیاز تأسیس��ات هس��ته ای تا حد خودکفایی به 
ش��کل واقعی و تأمین کننده نیاز به حق کشور 
برای تأمین سوخت مورد نیاز نیروگاه هسته ای 
بوش��هر در سقف زمانی پنج سال و استمرار آن 
تا تأمین 20 هزار مگاوات برق هسته ای براساس 
قانون مصوب 1384 مجلس ش��ورای اس��لامی 

باید تامین شود.
نمایندگان همچنین با تصریح بر عدم پذیرش 
هرگونه محدودیت در تحقیق و توسعه غنی سازی 
و س��ایر فعالیت ه��ای مرتبط با چرخه س��وخت 
هس��ته ای و نی��ز در مکان، حج��م و ذخایر مواد 
غنی شده مورد نیاز در کشور ادامه دادند: هرگونه 
بازرس��ی، نظارت و همکاری با آژانس بین المللی 
انرژی اتمی فراتر از توافقنامه پادمان منع گسترش 

سلاح های هسته ای باید منع شود.

بهارستان نش��ین ها همچنی��ن در بند پنجم 
ای��ن بیانیه بر حفظ ماهی��ت و فعالیت مرتبط با 
بهره ب��رداری از رآکتور تحقیقاتی آب س��نگین 
اراک حداکثر در بازه زمانی 2 س��ال و اس��تمرار 
بهره برداری از تأسیس��ات هسته ای فردو با حفظ 
امکان تأمین سوخت مورد نیاز رآکتور تحقیقاتی 
و کاربردی در عرصه های پزش��کی، کش��اورزی، 

صنعتی و سایر موارد صلح آمیز تاکید کردند.
بس��یاری از تحریم های ای��ران و تصمیم های 
دولت آمریکا علیه کش��ورمان به تصویب کنگره 
آمریکا رسیده و کاخ سفید سعی دارد از این مسئله 
به عنوان برگی برای چانه زنی با ایران استفاده کند. 
در این راس��تا جان کری وزیر خارجه آمریکا 
اخی��را بر این موضوع تاکید کرده و گفته اس��ت 
کنگ��ره نقش مهم��ی در مذاکرات هس��ته ای با 
ایران داشته و دولت اوباما قصد حذف آن از روند 

مذاکرات را ندارد. 
از این رو و با توجه به نقشی که دولت آمریکا 
برای نمایندگان این کشور در مذاکرات هسته ای 
قائل اس��ت، در کشورمان نیز نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی با اس��تناد به نص قانون اساسی 
که ه��ر گونه توافقنامه ای را منوط به رای و نظر 
مجلس می داند و نیز اصل مقابله به مثل معتقدند 
توافقنامه احتمالی با 1+5 باید به تصویب مجلس 

برسد.

صندوقه�ایحمای�تازتوس�عهبخش
مع�اف مالی�ات پرداخ�ت از کش�اورزی

شدند.
مدیر عامل صندوق حمایت از توس��عه بخش 
کشاورزی در گفت وگو با خبرنگار واحد مرکزی خبر 
در اصفهان گفت: با تصویب نمایندگان مجلس، این 
طرح از امسال آغاز می شود. رضوی گفت: وزارت 
جهاد کشاورزی لایحه معافیت پرداخت مالیات بر 

ارزش افزوده را نیز در دست بررسی دارد.
وی با اش��اره به فعالیت 87 صندوق در کشور 
با س��رمایه 7 هزار و 810 میلیارد ریال در کشور 
گف��ت: از ای��ن تع��داد 32 صندوق اس��تانی، 10 
صندوق روستایی و عشایری، 7 صندوق تخصصی 

ملی هستند.
مدیر عامل صندوق حمایت از توس��عه بخش 
کش��اورزی با بیان اینکه هم اکنون 6 هزار تشکل 

و 20 هزار کش��اورز سهامدار این صندوق هستند 
گفت: بیشترین صندوق های حمایت از کشاورزی 
در اس��تانهای تهران، خراس��ان جنوبی و سمنان 

راه اندازی شده است.
مدیر عامل صندوق حمایت از توس��عه بخش 
کشاورزی گفت: تقویت س��رمایه های در گردش 
مهم ترین اولویت صندوق های حمایت از توس��عه 
بخش کش��اورزی اس��ت. رضوی افزود: منابع این 

صندوق ها بص��ورت متفرق تخصیص می یابد و از 
ای��ن پس این منابع به س��مت زنجیره های تولید 
از کاشت داشت و برداشت و حتی صنایع تبدیلی 
س��وق می یاب��د. وی ب��ا انتقاد از نح��وه پرداخت 
یارانه های بخش کش��اورزی گف��ت: این یارانه ها 
بصورت یکبار مصرف توزیع می شود و باید به سمت 
و س��وی س��رمایه های پایدار در بخش کشاورزی 

سوق داده شود.

صندوق های حمایت از توسعه بخش كشاورزی از پرداخت مالیات معاف شدند


